
BUTLLETI DEL SINDICAT DE METGES DE CATALUNYA

El Président ordena la lectura del moviment 
de caixa i balanç de l’any 1923 que son aprobats 
sense objecció. .

Acta seguit el Secretan llegeix la Memoria 
per eli redactada exposant la labor de l’exercici 
darrer, es escoltada amb interés i agrado i pre
miada al final amb ‘un nutrit aplaudime'nt.

Durant la lectura de la memoria del Secreta
li ocupa la Presidencia, el président del Sindicat 
Dr. Puig i Sais. 1.

Per. unanimitat s’aprova la memoria, acordant- 
se a proposta del Dr. Taxonera, formular un vot 
de grades al company Busquet, Secretari, autor 
de la mateixa.

Es llegeix el projecte de presüpostos p e r l’any 
1924. Oberta: discussió. i no fen-si cap objecdó 
queden aprovats.

Es procedeix a la lectura de la proposició 
presentada per la Secció Comarcal de San Feliu 
del Llobregat, réfèrent a relacions amb les com- 
panyies d’assegurances. El Dr. Parellada la de
fensa demenant la constitució d’una comissió que 
estudï la forma de portar els segurs els propis 
metges. I continua démanant que el Sindicat re
clami de les companyies d’assegurances el com
pliment deis pactes existents.

Intervé el Dr. Taxonera démanant que abans 
de fer rés el Sindicat s’assessori corwenientment.

El Dr. Abelló diu que s’estudii la formado d’ 
una companyia de.assegurances pels propis metges 
i que el Sindicat possi en vigor sense cap gestió 
previa els pactes i acords que obliguen a les com
panyies.

El Dr. Mestre Puig en nom de la Directiva 
del Sindicat, fà historia de l’assumpte i creu que
lo convenient fóra fer complir la clausula prime
ra del pacte amb les companyies del 31 de De- 
sembre de 1922.

El Dr. Peli diu que convindria també evitar 
que els companys treballin baix tarifés.

S’acorda lo proposât per el Dr. Mestré Puig
o sigui gestionar el cumpliment per part de les 
companyies d’assegurances del pacte citat.

Es posa a discussió la part de la proposició 
de la Secció Comarcal de San Feliu del Llobregat 
referent a la creació d’una companyia d’accidents 
pels propis' metges. El Dr. Girona intervé fent 
veure els diversos inconvénients que té la crea- 
ció d’una companyia d’assegurances directes pel 
Sindicat començant pels acddents, si bé eli es 
decidit partidari de l’idea.

El Dr. Parellada exposa una solució de con-- 
cert amb una companyia en cas que el Sindicat no 
ho emprengui pel seu compte.

El Dr. Mestre Puig fá resaltar les excelen-- 
des de l’assegurances directes pel Sindicat com 
a mitjá de fer desapareixer intermediaris en el 
treball del mèdie i com assaig establir el treball

mèdie directament sobra tota dasse d’asseguran
ces.

El Dr. Marimon es mostra partidari d’im- 
plantar-ho en petita escala i que el Sin'dicat no 
sigui l’assegurador d’un modo directe.

El Dr. Girona ratifica insistint en els seus 
punts de vista i favorable a que es proceddxi al 
estudi del problema.

Rectifica el Dr. Taxonera en el sentit de que 
ningú s?oposa a l’idea sino que es vol que l’estudi 
no es fassi amb premures de temps sino ben acu- 
rat, estudiant tots els perills.

Rectifica el Dr. Parellada insistint en les exce- 
lencies de la proposició.

S’acorda per unanimitat que es nomeni una 
comissió d’elements sindicats que enrobustida per 
l’asséssorament técnic convenient, estudii les “ba
ses per la creació d’una companyia d’asseguran
ces d’accidents del treball baix els auspicis del 
Sindicat de Metges de Catalunya, que dictamini 
en un termini no major de tres mesos, quin re- 
sültat haurà de sotmetres a la primera Assemblea 
de Delegáis qué se celebri.

Per unanimitat, es nomena per formar la co
missió indicada ais Drs. Abelló,-Marimon i Mes
tre Puig.

Per absentarse el Dr. Puig i Sais passa a ocu
par la presidencia el Dr. Lluis Celis.

Es posa a discussió una proposició de la Sec
ció Comarcal de Reus créant organismes inter- 
comarcals. La defensa, el Dr. Marti.

El Dr. Taxonera demana que no es pronuncii 
l ’Assamblea esperant l’ocasió de la reformai del 
Reglament portant en aquest, l’ésperit de la pro- 
posidó.

El Dr. Busque^ de la Directiva anuncia un 
projecte de reforma de Reglament i li sembla be
lo proposât pel Dr. Taxonera,

El Dr. Marti s’hi conforma congratulan-se 
d’haver portât a l’Assamblea l’esperit de la Sec- 
dó de Reus.

S’acorda tenir en compte l’esperit de la pro- 
sició presentada per la Secció Comarcal de Reus 
per a quant se porti a efecte la reforma del Re
glament projectada.

Es posa a discusió una proposició de la Sec
ció Comarcal de Olot respecte a reorganitzar la 
Secció i a determinar ben definits quins son els 
serveis ordinaris i extraordinaris de tota contrac
te d’iguala.

El Dr. Danés fá constar que aquesta propo
sició no es de la Secció Comarcal de Olot sino 
particular d’eli com a delegai de la mateixa.

Intervenen disgregant respecte a la forma dé 
fer-se les contractes d’iguala els Drs. Lucaya, 
Marimon i Abelló, aquest darrer glosa la propo
sició.

Intervé el Dr. Riera démanant que el Sindi-


